
 
FILBYTER BRIDGE 
LINKÖPING 
 

Protokoll fört vid Filbyter Bridge styrelsemöte 2025-03-11. 

1 DELTAGARE: 

 

Ledamot Närvarande Frånvarande 

CRA, Carl Ragnarsson, ordf X  

ABJ, Anna Björling, v. ordf  X 

LLÖ, Lars Lövgren, kassör X  

LJA, Lars Jacobson, sekr X  

RJO, Roger Johansson, ledamot  X 

EFR, Erik Fryklund, ledamot X  

EHY, Eva Hydén, suppl. X  

MLI, Martin Lindfors, suppl. X  

 

2 FÖREDRAGNINGSLISTA 

2.1 MÖTETS ÖPPNANDE 

CRA hälsade välkomna och förklarade mötet öppnat kl. 17.20. 

2.2 FÖREDRAGNINGSLISTA 

Föredragningslistan diskuterades och godkändes.  

2.3 FÖREGÅENDE PROTOKOLL 

Senaste protokoll från mötet 2024-01-14 godkändes och lades till handlingarna. 

2.4 SPECIELLA OCH PÅGÅENDE ÄRENDEN 
Rekryteringsförsök genom att spela bridge på Icano diskuteras. Ambitionen är att spela två gånger i 

vår, 13/5 0ch 17/5, samt i samband med bridgens dag 17/8. Avvaktar OK från Icano. 

Utrensning och uppfräschning av pentryt är på gång. Storstädning skall läggas ut. 

Försök att få hyresvärden att acceptera att vi behöver flera nycklar pågår. 

2.5 ACTIONLISTAN 

Listan genomgicks och uppdaterades. 



2.6 EKONOMI 

LLÖ rapporterade att ekonomin är mycket god, och bättre än motsvarande period förra året. 

2.7 TÄVLINGSVERKSAMHET 

Filbyter Cup har startat måndag 10/3 med 15 deltagande lag. 

Sommarbridge startar i juni med spel måndag kväll och onsdag eftermiddag. Onsdag kväll för 

mindre rutinerade slutar till midsommar. 

4-5 april spelas den traditionella Tvådagarstävling med handikapp i Filbyters lokal med 52 

par. 

2.8 KURSVERKSAMHET 

A-kursen (Roger Hilmersson) pågår, torsdagar. 

B-kursen (Örjan Randhede) pågår, tisdagar. 

Slam (CRA) går tisdagar med start 8 april. 

2.9 ANMÄLDA ÄRENDEN 

Inga anmälda ärenden. 

2.10 ÖVRIGA FRÅGOR 

LJA/LLÖ tog upp att vi borde skaffa nya stolar. Framför allt är flera av de grå i väldigt dåligt 

skick, med risk att de rasar ihop. Dessutom är flera av de röda ofräscha och skulle behöva 

tvättas om det är möjligt. Vi skall undersöka om det finns begagnade att köpa, gärna 

karmstolar med tillräcklig bredd. Alla undersöker på sin kant. Anslag i lokalen fixas (LJA) så 

att vi kan engagera alla aktiva spelare också. 

CRA föreslog en funktionärsavslutning som förra året. Beslutades att det blir 8/5, 18.30. Lista 

från förra året bör finnas på mail. Då detta kommer innan nästa styrelsemöte får kontakter 

och vidare beslut ske t ex via mail. LJA bör ha en lista, CRA/LLÖ svarar för anskaffning av 

förtäring. 

2.11 KOMMANDE MÖTEN 

2025-05-20 kl. 17.15 

2.12 MÖTETS AVSLUTANDE 

CRA förklarade mötet avslutat kl. 18.50 

  



3 UNDERSKRIFTER 

 

 

 

------------------------------------------------- -------------------------------------------------------      

Carl Ragnarsson  Lars Jacobson 

Mötesordförande  Mötessekreterare 

 

 


